关于成绩及绩点的说明
学生考核成绩以等级制方式记入学生成绩单，等级包括A+、A、A-、B+、B、B-、C+、C、C-、D、D-、F和P十三种形式，除P以外，其他等级形式均对应一个绩点。各种成绩录入形式及绩点值对应关系如下：
	百分制
	十级制
	绩点
	五级制
	绩点
	通过制
	绩点

	[96,100]
[90,96)
	A+
A
	4.0
	A
	4.0
	P
	不计算绩点

	[85,90)
	A-
	3.7
	
	
	
	

	[82,85)
	B+
	3.3
	B
	3.0
	
	

	[78,82)
	B
	3.0
	
	
	
	

	[75,78)
	B-
	2.7
	
	
	
	

	[71,75)
	C+
	2.3
	C
	2.0
	
	

	[66,71)
	C
	2.0
	
	
	
	

	[62,66)
	C-
	1.7
	
	
	
	

	[60,62)
	D
	1.3
	D
	1.3
	
	

	[0,60)
	F
	0
	F
	0
	F
	0

	补考或重修及格等级记为D-，绩点为1.0


   注：[a,b)表示大于等于a且小于b。
学生平均学分绩点的计算方法如下:
平均学分绩点＝∑（课程绩点×课程学分）÷∑课程学分
平均学分绩点保留两位小数点。不统计成绩为P的无绩点课程。

南昌大学教务处
2018年11月12日
Notice of Scores and Grade Points
Students’ scores are registered in the transcript according to the grading system, which takes on the form of 13-letter grades, namely A+, A, A-, B+, B, B-, C+, C, C-, D, D-, F and P. Each grade, except P, represents a different grade point. Below is a conversion table between different grading systems and related Grade Point Average (GPA). 
	Hundred Mark
	10-letter grade
	GPA
	5-letter grade
	GPA
	passing grade system
	GPA

	[96,100]
[90,96)
	A+
A
	4.0
	A
	4.0
	P
	Not Included

	[85,90)
	A-
	3.7
	
	
	
	

	[82,85)
	B+
	3.3
	B
	3.0
	
	

	[78,82)
	B
	3.0
	
	
	
	

	[75,78)
	B-
	2.7
	
	
	
	

	[71,75)
	C+
	2.3
	C
	2.0
	
	

	[66,71)
	C
	2.0
	
	
	
	

	[62,66)
	C-
	1.7
	
	
	
	

	[60,62)
	D
	1.3
	D
	1.3
	
	

	[0,60)
	F
	0
	F
	0
	F
	0

	Scores of passing makeup exams or retaking courses are registered as D- with a GPA of 1.0.   


   NOTE: [a, b) represents scores higher than or equal to a and lower than b. 
Students’ GPA is calculated as follows:

The GPA will be accurate to two decimal places. Courses in which a student get a P are not included in the GPA calculation.
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